
Informácia 

z 5.zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 29. novembra 2013 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Mgr. Ľ. Birtus,  Mgr. S. Baranová, p. P. Švichký 

Program: 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

2. Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2014 

3. Rozpočet Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2014 

4. Informácie riaditeľa ZŠ s MŠ Likavka 

5. Rôzne 

6. Uznesenie 

7. Záver 

 

 

1. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko privítal prítomných 

a otvoril zasadnutie. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy                

pri ZŠ s MŠ Likavka. Za zapisovateľa bola zvolená PaedDr. M. Brtková. 

 

2. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko  podal návrh možných 

termínov stretnutia rady školy na rok 2014. Členovia rady školy navrhli a schválili 

nasledovný Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2014: 

- február 2014 

- máj 2014 

- júl  2014 

- október  2014 

- december  2014 

 

3. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko podal návrh rozpočtu rady 

školy na rok 2014. Členovia rady školy v rámci diskusie navrhli a schválili Rozpočet 

Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka vo výške 100 eur. 

 

4. Riaditeľ školy Mgr. Ľ. Birtus informoval prítomných o akciách, ktoré sa uskutočnili 

na pôde školy, ale i o akciách, ktorých sa zúčastnili žiaci ZŠ s MŠ Likavka v mesiaci 

október- november 2013. Poďakoval prítomným za pomoc pri uskutočnenej akcii 50. 

výročia detského folklórneho súboru v Likavke. Podal informáciu o dofinancovaní              

na základe vzdelávacích poukazov, poďakoval prítomným zástupcov obecného 

zastupiteľstva za pozitívnu podporu krúžkovej  činnosti.  

 



5. V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

 

- P. I. Marton a Ing. M. Švento  sa vyjadrili k pozitívnej podpore k zabezpečeniu 

materiálno-technického vybavenia školy, pričom je nevyhnutné zamerať 

pozornosť na obnovu budovy externého vybavenia, t.j. havarijný stav rozvodu 

elektriny, vody, kúrenia, ale i okien a strešného zabezpečenia. Daná téma bola 

prednesená aj na stretnutí zastupiteľstva obce Likavka, kde sa prehodnotila  

finančná stránka v rámci účelovo posunutých financií na správu školy. 

- Ing. M. Švento informoval o možnosti získania financií na tvorbu dielní v rámci 

pilotného projektu cez stavebné resp. iné technicky zamerané firmy.  

- Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko zhodnotil činnosť rady 

školy v školskom roku 2013, členom poďakoval za prácu a aktivitu počas akcií 

realizovaných v danom období.  

 

6. Uznesenie: 

 

     Rada školy berie na vedomie: 

1. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka. 

2. Informácie o podpore a zabezpečení materiálno- technického vybavenia školy 

so zameraním na obnovu budovy externého vybavenia. 

3. Informácie o možnosti získania financií na obnovu školských dielní. 

4. Informácie predsedu RŠ o činnosti za rok 2013.  

 

     Rada školy schvaľuje: 

1. Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2014. 

2. Rozpočet Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka na rok 2014. 

 

 

7.   Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko  poďakoval prítomným za 

 pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil.                 

 

          


